



Terms of Use

1. General Provisions

This Terms of Use (hereinafter – "Agreement") governs the relationship between the user (hereinafter – "You") and the owner of the **Dragger** application (hereinafter – "Developer") regarding the use of the application. By installing and/or using the app, You agree to the terms of this Agreement.

2. Use of the Application

1. The application is provided for personal, non-commercial use only.2. You agree not to use the app for illegal activities, spreading viruses, hacking, or infringing third-party rights.3. The Developer may temporarily restrict access to the app for maintenance purposes.

3. Registration and Account

1. Registration may be required to use certain features of the application.2. You agree to provide accurate information during registration.3. You are responsible for maintaining the confidentiality of your login credentials.

4. Limitation of Liability

1. The Developer is not liable for any damages arising from the use of the app.2. The application is provided "as is," without any warranties, express or implied.

Пользовательское соглашение

1. Общие положения

Настоящее Пользовательское соглашение (далее – «Соглашение») регулирует отношения между пользователем (далее – «Вы») и владельцем приложения **Dragger** (далее – «Разработчик») в части использования приложения. Устанавливая приложение и/или используя его функционал, Вы соглашаетесь с условиями настоящего Соглашения.

2. Использование приложения

1. Приложение предоставляется только для личного некоммерческого использования.2. Вы обязуетесь не использовать приложение для незаконной деятельности, распространения вирусов, взлома или нарушения прав третьих лиц.3. Разработчик может временно ограничить доступ к приложению для проведения технических работ.

3. Регистрация и аккаунт

1. Для использования определённых функций приложения может потребоваться регистрация.2. Вы обязуетесь предоставлять достоверные данные при регистрации.3. Вы несёте ответственность за сохранность логина и пароля.

4. Ограничение ответственности

1. Разработчик не несет ответственности за убытки, возникшие в результате использования приложения.2. Приложение предоставляется «как есть», без каких-либо гарантий, явных или подразумеваемых.

5. Intellectual Property Rights

1. All materials, design, and content of the application are owned by the Developer or used with permission from the rights holders. 2. Any copying, distribution, or modification without the Developer's consent is prohibited.

5. Права интеллектуальной собственности

1. Все материалы, дизайн и контент приложения являются собственностью Разработчика или используются с разрешения правообладателей. 2. Любое копирование, распространение или модификация без согласия Разработчика запрещены.

6. Termination

1. You may terminate your use of the application at any time. 2. The Developer reserves the right to block user access in case of violation of this Agreement.

6. Прекращение использования

1. Вы можете прекратить использование приложения в любое время. 2. Разработчик оставляет за собой право заблокировать доступ пользователя при нарушении условий Соглашения.

7. Changes to the Agreement

The Developer reserves the right to modify this Agreement. The new version becomes effective after publication in the app or on the official website.

7. Изменения Соглашения

Разработчик имеет право изменять Соглашение. Новая версия вступает в силу после публикации в приложении или на официальном сайте.

8. Contact Information

To contact the Developer:

Email: unstockbl@gmail.com

8. Контакты

Для связи с разработчиком:

Email: unstockbl@gmail.com